



Rücknahme von Altgeräten im Sinne von b2b-Geräten nach dem ElektroG:

Mit dem neuen ElektroG₃, welches ab 1. Januar 2022 in Kraft tritt, werden auch B2B-Hersteller verpflichtet, ein Rücknahme-Konzept für B2B-Geräte vorzulegen. Hersteller von professionellen Geräten müssen dann im Rahmen der Registrierung der gemeinsamen Stelle, Stiftung EAR, ein Konzept zur Rücknahme und Verwertung der entsprechenden Altgeräte präsentieren.

Leuchten der planistar Lichttechnik GmbH können zu Lasten des Kunden an die planistar Lichttechnik gesandt werden. Diese werden dann fachgerecht von planistar nach unserem Gewerbeabfallkonzept entsorgt.

Bitte an:
planistar Lichttechnik GmbH
 Stichwort: Entsorgung
 Wiesenweg 4
 97267 Himmelstadt

WEEE-Reg.Nr. DE 68808453

Bei Fragen bitte an:
info@planistar.de
 Tel. 09364 80600
 Herr Harald Gangl

Take-back of old equipment in the sense of b2b equipment according to the ElektroG:

With the new ElektroG₃, which will come into force on January 1, 2022, B2B manufacturers will also be required to present a take-back concept for B2B equipment. Manufacturers of professional equipment will then have to present a concept for the take-back and recycling of the corresponding waste equipment as part of the registration process to the Joint Body, EAR Foundation.

Lightings of planistar Lichttechnik GmbH can be sent to planistar Lichttechnik at the expense of the customer. These are then professionally disposed of by planistar according to our commercial waste concept.

Please send to:
planistar Lichttechnik GmbH
 Keyword: disposal
 Wiesenweg 4
 97267 Himmelstadt, Germany

WEEE-Reg.No. DE 68808453

For questions please contact:
info@planistar.de
 Tel. +49 9364 80600
 Mr. Harald Gangl

Stand : 18.3.2022